



PA Gefle Studentförening

Styrelsemöte 11/10-2022 klockan 17:30 på Högskolan i Gävle
Protokoll nr 10.

Närvarande:

Albin Törnblad, ordförande

Meia Lindholm, vice ordförande

Emelie Bergqvist, ekonomiansvarig

Tove Lundqvist, näringslivsansvarig

Viktor Olofsson, vice näringslivsansvarig

Vilma Landemoo, eventansvarig

Hanna Hellman, vice eventansvarig

Emelie Fransson, utbildningsansvarig

Elsa Dahlgren, kommunikationsansvarig

Jonathan Andersson, marknadsföringsansvarig

Filip Hed, näringslivsutskott

Anna Nygård, Nathalie Cleve & Agnes Ehrenpreis, eventutskott

Närvarande utan rösträtt:

Mötesordförande: Albin Törnblad

Mötessekreterare: Meia Lindholm

Bilageförteckning

FORMALIA

§ 1 Mötets öppnande

Mötesordförande Albin Törnblad hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat kl 17:30.

§ 2 Genomgång av dagordning

2.1 Dagordning presenteras

2.2 Fastställande av övriga punkter

§ 3 Val av mötesordförande

Mötet väljer **Albin Törnblad** till mötesordförande.

§ 4 Val av mötessekreterare

Mötet väljer **Meia Lindholm** till mötessekreterare.

§ 5 Val av justeringsperson

Mötet väljer **Tove Lundqvist** till justeringsperson.

§ 6 Anmälan av förhinder

Mohamad Tarsha (näringslivsutskott) hade förhinder.

§ 7 Veckans runda

Presentationsrunda

Workshop - vad vill vi göra i höst?

ÄRENDEN

§ 8 Genomgång av föregående beslutspunkter

§ 9 Rapport från styrelsen samt valberedning

Ordförande

- Beställa pins för HR-dagen och andra event, beställs om vi får verksamhetsbidrag för detta.
- Kick-offs, prel. 13 oktober på O'learys

Vice Ordförande

- Presentera sig för PA20
- Administrativt för medlemskap

Ekonomiansvarig

- Redovisning för förra terminen verksamhetsbidrag
- Arbetar på höstens verksamhetsbidrag
- Väntar på faktura från Trädgård'n

Näringslivsansvarig

- Möte med utskott.
- HR-Dagen:
 - Skickat ut inbjudningar inför HR-dagen.
 - Föreläsning med Akademikerförbundet SSR.
 - Spikat två företag, Sandvik & Gävle Kommun för HR-dagen.
 - Ants ska föreläsa på HR-dagen.
 - Vision ska erbjuda mat.
 - *Kommande:* Inväntar svar från Furuvik.

Eventansvarig

- Möte med utskott.
- Planerat tacksittningen tillsammans med utskott.
- *Kommande:* Ska sätta datum för ovveinvigning.

Utbildningsansvarig

- Kontakt med Akavia för kommande föreläsning.

- Kontakt med lärare för PA20, pluggstuga inför hemtenta - bjuda på fika, 11 oktober.
- Kontakt med en föreläsare som skrivit böcker, personlighet; extrovert-introvert.
- Bokad möte med Linda för utbildningsmöte.

Kommunikationsansvarig

- Enkätundersökning om insparken för ettorna.
- Videos från förra årets utskott för att ge reklam för att bli utskott.
- Information om Åre.
- *Kommande:* Sammanställa enkätundersökningen om insparken för ettorna.

Marknadsföringsansvarig

- Priser på visitkort.
- Avtalen är klar med Dome och Sporthuset.
- Industripofil visar upp tröjor ang. dåligt tryck, ska få nya tröjor.
- Event på Facebook om tacksittningen.
- Ovvarna är på ingång.
- *Kommande:* Ovveförsäljning

§ 10 Diskussionspunkter

- Sjöslaget
- Samarbeta med HIP under HR-dagen
- Mässa med utbildningsansvariga i flera föreningar

§ 11 Beslutspunkter

- Höja priset på ovvar, förslag: 450kr
- Kick-off den 13 oktober

§ 12 Övriga punkter

-

§ 13 Nästa möte

V. 41, 11/10-22, klockan 16:30.

§ 14 Mötets avslutande

Ordförande tackade alla närvarande och förklarar mötet avslutat kl 18:15.

UNDERSKRIFTER

Mötessekreterare, Meia Lindholm

Ordförande, Albin Törnblad

Justeringsperson, Tove Lundqvist
